
Protokół Nr XXXIII/09
z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej

w dniu 27 lutego 2009 roku

Otwarcia XXXIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonał Przewodniczący 

Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Tomasz  Rusiecki  o  godzinie  1100 

w Karlińskim Ośrodku Kultury przy ulicy Szczecińskiej 6 w Karlinie. Powitał 

zebranych  radnych  oraz  zaproszonych  gości  (listy  obecności  załączono  do 

protokołu). 

Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  w obradach  bierze  udział  15  radnych, 

co  stanowi  100%  ustawowego  składu  Rady  i  umożliwia  podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

Ad. 1b 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Tomasz Rusiecki  stwierdził,  że radni 

otrzymali porządek obrad dzisiejszej sesji i zwrócił się z pytaniem, czy są do 

niego propozycje zmian? Ponieważ nie zostały zgłoszone przedstawił porządek 

i zaproponował jego  przyjęcie  w głosowaniu jawnym.

Porządek  obrad  został  przyjęty  przez  radnych  w  wyniku  jawnego 

i jednomyślnego głosowania.

Porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe:

a) stwierdzenie prawomocności obrad,
b) przyjęcie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Miejskiej.

2. Sprawozdanie  Burmistrza Miasta i  Gminy Karlino o pracy w okresie 
międzysesyjnym.

3. Informacja  o  pracy  Rady  Powiatu  Białogardzkiego  –  radni  z  terenu 
Gminy Karlino.

4. Informacja  dotycząca  działalności  Karlińskiego  Towarzystwa 
Budownictwa Społecznego.



2

5. Informacja  inspektora  ds.  zasobów  lokalowych  i  mieszkaniowych 
Urzędu Miasta i Gminy.

6. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2009 rok,
b) w  sprawie  ustalenia  Regulaminu  określającego  wysokość  stawek 

i   szczegółowe  warunki  przyznawania  nauczycielom  dodatków  za 
wysługę  lat,  motywacyjnego,  funkcyjnego,  za  warunki  pracy, 
szczegółowy  sposób  obliczania  wynagrodzenia  za  godziny 
ponadwymiarowe  i  godziny  doraźnych  zastępstw,  wysokość 
i  warunki  wypłacania  innych   składników  wynagrodzenia 
wynikających ze stosunku pracy, a także wysokość  nauczycielskiego 
dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania 
i wypłacania,

c) wyrażenia  zgody  na  wynajem  na  czas  nieoznaczony  w  trybie 
bezprzetargowym, lokali  użytkowych położonych na terenie  miasta 
Karlino.

7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Wolne wnioski i informacje.
9. Odpowiedzi Burmistrza na zapytania i wnioski.
10. Zakończenie XXXIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Ad. 1c 

Pan  Tomasz  Rusiecki  Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  protokół 

z XXXII sesji Rady Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze 

Rady  i  zwrócił  się  do  radnych  z  pytaniem,  czy  są  do  jego  treści  uwagi  do 

wniesienia  lub  potrzebne  wyjaśnienia?  Ponieważ  nie  zostały  zgłoszone 

zaproponował przyjęcie go w wyniku jawnego głosowania.

Protokół  Nr  XXXII/09  z  XXXII  sesji  Rady  Miejskiej  odbytej  w  dniu 

18 lutego  2009 roku został  przyjęty  w wyniku jawnego  i  jednomyślnego 

głosowania.
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Ad. 2

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  przedstawił 

sprawozdanie  o  pracy  Urzędu  w  okresie  międzysesyjnym  tj.  od  dnia 

30 stycznia do dnia 26 lutego 2009 roku (informacja załączona do protokołu).

Ad. 3

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Pan  Tomasz  Rusiecki  powiedział,  że 

w porządku obrad jest punkt informacja o pracy Rady Powiatu Białogardzkiego, 

ale w dniu dzisiejszym również odbywa się sesja Rady Powiatu, nie przekazano 

informacji,  czy  radni  będą  obecni,  być  może  po  zakończeniu  sesji 

w Białogardzie przyjadą do Karlina, wówczas punkt zostanie zrealizowany.  

Ad. 4

Pan Ryszard Augustyniak Prezes Karlińskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego  zapoznał  obecnych  ze  sprawozdaniem  zarządu  z  działalności 

Spółki za rok 2008 (informacja załączona do protokołu).

Informacja została przyjęta przez radnych bez uwag.

Ad. 5

Pani Grażyna Kogut Inspektor ds. Zasobów Lokalowych i Mieszkaniowych 

w Urzędzie  Miasta i  Gminy w Karlinie  zapoznała  obecnych z informacją  na 

temat  zasobów  mieszkaniowych  Gminy  Karlino  (informacja  załączona  do 

protokołu).

Informacja została przyjęta bez uwag.
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Ad. 6a

Skarbnik Miasta i Gminy Karlino Pani Krystyna Granat  omówiła zmiany 

do budżetu  Miasta  i  Gminy Karlino na  2009 rok.  Po  dokonanych  zmianach 

budżet  zamyka  się  dochodami  w  wysokości  43.123.592,00zł,  wydatkami 

w wysokości 47.240.795,17zł oraz deficytem w wysokości  4.117.203,17zł.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Pani  Bogumiła  Hałasa  przedstawiła 

treść projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 

2009 rok. 

W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr XXXIII/307/09 

została podjęta.

Ad. 6b

Pani  Danuta  Piwowarczyk  Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Karlino  omówiła 

projekt  uchwały  w  sprawie  w  sprawie  ustalenia  Regulaminu  określającego 

wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków 

za wysługę lat,  motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, szczegółowy 

sposób  obliczania  wynagrodzenia  za  godziny  ponadwymiarowe  i  godziny 

doraźnych  zastępstw,  wysokość  i  warunki  wypłacania  innych  składników 

wynagrodzenia  wynikających  ze  stosunku  pracy,  a  także  wysokość 

nauczycielskiego  dodatku  mieszkaniowego  oraz  szczegółowe  zasady  jego 

przyznawania i wypłacania,

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Pan  Dariusz  Michalski  przedstawił 

treść projektu uchwały. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13radnych, nie było głosów przeciwnych, 

2  wstrzymało  się  od  głosu.  W  wyniku  jawnego  głosowania  uchwała 

Nr XXXIII/308/09 została podjęta.
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Ad. 6c

Pan  Maciej  Myczka  Kierownik  Referatu  Rolnictwa  i  Gospodarki 

Nieruchomościami w Urzędzie Miasta i  Gminy w Karlino  omówił projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem na czas nieoznaczony w trybie 

bezprzetargowym,  trzech  lokali  użytkowych  położonych  na  terenie  miasta 

Karlino.  Lokal  o  powierzchni  29,32m²  położony  w  budynku  nr  42  przy 

ul. Koszalińskiej w Karlinie – dz. nr 96/7 o pow. 128m² w obr. 005 m. Karlino, 

w celu prowadzenia Zakładu Cukierniczego, lokal nr 4 o pow. 49m² położony 

w budynku nr 3 przy  ul. Traugutta w Karlinie – dz. nr 176/1 o pow. 375m² 

w obr. 004 m. Karlino, w celu świadczenia usług weterynaryjnych oraz lokal 

nr 7 o pow. 185,79m² położony w budynku nr 17 przy ul. Plac Jana Pawła II 

w  Karlinie  –  dz.  nr  159  o  pow.  812m²  w  obr.  005m.  Karlino, 

z przeznaczeniem na siedzibę Komisariatu Policji w Karlinie.

Pani  Bogumiła  Hałasa  Wiceprzewodnicząca  Rady  przedstawiła  zebranym 

treść projektu uchwały. 

W wyniku jednomyślnego głosowania radnych uchwała Nr XXXIII/309/09 

została podjęta.

Ad. 7

Pani Bożena Nadziejko Radna Rady Miejskiej w Karlinie  złożyła na ręce 

przewodniczącego Rady interpelację  w sprawie zamiany kolejności  realizacji 

inwestycji  o  których  wspominała  na  wcześniejszych  posiedzeniach  komisji 

Rady.
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Ad. 8

Pan Waldemar Grażyński Radny Rady Miejskiej w Karlinie  przypomniał, 

że  na  jednej  z  sesji  wiosennych  było  zapewnienie,  że  budynek  przy  ulicy 

Szczecińskiej  37  zostanie  rozebrany  razem  z  budynkami  przy  ulicy 

Koszalińskiej po prawej stronie, chciałby się dowiedzieć dlaczego ten budynek 

nie został rozebrany i nadal szpeci.

Pan  Stanisław  Spaleniak  Radny  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  zwrócił  się 

z pytaniem, czy udział w partycypacji przyszłych najemców lokali mieszkalnych 

w nowych zasobach TBS od 10 – 30% czy te środki przepadają, czy można je 

odzyskać?  Zapytał  też,  czy  SA  problemy  w  spłatach  przez  Wspólnoty 

Mieszkaniowe kredytów poręczonych przez Gminę?

Pan Ryszard Augustyniak Prezes Karlińskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego odpowiedział, że jeśli chodzi o udział w partycypacji najemców to 

jest to rzeczywiście od 10 – 30% wysokość kwoty jest zawarta w umowie i jest 

tam również  zapis,  że  partycypacja  jest  zwrotna  przy  wskazaniu  następnego 

najemcy.  KTBS jest  zobowiązane  do zwrotu  w ciągu dwunastu  miesięcy  od 

rezygnacji, lub wcześniej, jeśli kolejny najemca dokona wpłaty, czyli może to 

być okres o wiele krótszy. Jeśli chodzi o spłaty kredytów zaciągniętych przez 

Wspólnoty Mieszkaniowe Nieruchomości są one spłacane na bieżąco nie można 

dopuścić do sytuacji, że Gmina byłaby pociągana do odpowiedzialności.

Pan Tomasz Rusiecki  poinformował  radnych,  ze  3  marca  br.  w Karlińskim 

Ośrodku Kultury o godzinie 14 - tej odbędzie się spotkanie w sprawie zbycia 

Spółki  z  o.o.  ,,Energetyka  Cieplna”  w  Karlinie  i  na  potwierdzenie  wręczył 

pisemne  zawiadomienie  o  spotkaniu  każdemu  radnemu.  Przypomniał  też 

radnym  o obowiązku złożenia do dnia 30 kwietnia oświadczeń majątkowych, 

aby można było je przeanalizować i przesłać do Urzędu Skarbowego.

Pan Robert Sabara Komendant Komisariatu Policji w Karlinie powiedział, 

że  chciałby  wrócić  do  swojego  wystąpienia  na  sesji  w  dniu  30  stycznia  br. 
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i  wyjaśnić  dlaczego  towarzyszyło  mu  tak  wiele  emocji.  Stwierdził,  że  jest 

człowiekiem,  którego  pewne  zdarzenia  bardzo  denerwują,  dlatego  chciał 

wówczas naświetlić sytuacje, kiedy nie było reakcji, a przyzwolenie ze strony 

innych osób na zachowanie bardzo naganne. Podkreślił, że jego wystąpienie nie 

miało  na  celu  obrażenie  kogokolwiek,  mówił  o  zdarzeniach  bezosobowo, 

a chciał tylko zwrócić uwagę, że jeśli są jakieś problemy, to Policja nie zwalczy 

ich sama, ale przy udziale społeczeństwa może osiągnąć wiele. Jeśli faktycznie 

kogoś  obraził,  to  przeprasza,  ale  chodziło  tylko  o  naświetlenie  sytuacji. 

Zwracając się do sołtysów zwrócił uwagę na fakt, że na terenie Gminy Karlino 

pojawiła  się  grupa Romów,  którzy  pod pretekstem handlu wchodzą  na teren 

posesji lub do lokalu, a dwóch następnych kradnie. W dniu wczorajszym zdarzył 

się  taki  przypadek,  że  okradziona  rodzina  straciła  ,,dorobek  życia”.  Prosił 

o  uczulenie  mieszkańców na taką sytuację  i  prosił  o informację  telefoniczną 

nawet  anonimową,  gdyby  zauważano  grupę  Cyganów,  wtedy  będzie  szansa, 

żeby  policjanci  przyjechali  w  porę  i  ich  wylegitymowali.  Poinformował 

obecnych, że Pani Barbara Świeczka Sołtys Sołectwa Zwartowo zorganizowała 

zebranie  mieszkańców  i  zobowiązał  się  do  udziału  w  takich  zebraniach 

w innych sołectwach. Zwrócił uwagę na fakt, że jest przemoc w szkole, bo jeśli 

dochodzi do sytuacji, że zostaje powieszone dziecko do góry nogami na kracie, 

to  jest  właśnie  przemoc.  Podkreślił,  że  cieszy  go  współpraca  z  Policją 

i zaangażowanie  Dyrektora Gimnazjum w Karlinie Pana Zbigniewa Pawlika. 

Jeszcze raz podkreślił, że w swoim wystąpieniu na sesji styczniowej chciał tylko 

zwrócić uwagę na trudną pracę policjantów, a nie chciał nikogo obrazić.

Pani  Barbara  Świeczka  Sołtys  Sołectwa  Zwartowo  potwierdziła,  że 

w miejscowości Zwartowo odbyło się zebranie mieszkańców, podziękowała za 

wzięcie udziału Panu Markowi Lewandowskiemu zastępcy Burmistrza Miasta 

i  Gminy  Karlino,  Pani  Danucie  Butrym  Dyrektorowi  Karlińskiego  Ośrodka 

Kultury, Panu Robertowi Sabara Komendantowi Komisariatu Policji Radnemu 

Panu  Sławomirowi  Kaczmarkowi  oraz  dzielnicowemu  Panu  Tomaszowi 

Piórkowskiemu. Powiedziała, że między innymi na zebraniu poruszono temat 
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zdewastowanej  wioski  po  pracach  przy  budowie  kanalizacji,  nie  można  ani 

przejść,  ani  przejechać.  Problemem  są  również  duże  samochody  ciężarowe. 

Dzieci do szkół są wożone o godzinie 820   i w czasie, kiedy jadą autobusy jest 

problem  z  wyminięciem  się  na  drodze.  Podziękowała  Radnemu  Panu 

Kaczmarkowi  za  upominki,  które  otrzymały  osoby  udzielające  się  we  wsi, 

dbające  bezinteresownie  o  świetlice  i  teren  wokół  niej.  Dodała  też,  że  takie 

spotkanie  przydałoby  się  przed  zakończeniem  realizowanej  inwestycji 

kanalizacyjnej.         

Ad. 9

Pan Waldemar Miśko Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  powiedział,  że 

temat  rozbiórki  domu  na  ulicy  Szczecińskiej  37  zostanie  wyjaśniony  na 

następnej  sesji,  zwłaszcza,  że  tego  typu  sprawami  zajmuje  się  Zastępca 

Burmistrza Pan Lewandowski.  Stwierdził  też,  że uwagi krytyczne, które były 

zgłaszane na posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa dotyczące Policji przyniosły 

spodziewany efekt. Ponad tydzień temu zostało zrobione przez funkcjonariusza 

Komisariatu Policji  z Karlina zdjęcie samochodu, który został nieprawidłowo 

zaparkowany  na  chodniku  przy  ulicy  Szczecińskiej,  a  ponieważ  samochód 

należy do niego oczekuje na mandat. 

Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Miasta i Gminy Karlino przypomniała, 

że  na  sesji  30  stycznia  br.  Pan  Piłkowski  zwrócił  się  z  pytaniem  gdzie 

dokonywane są zakupy materiałów biurowych dla Urzędu i czy inne podmioty 

traktowane  są  w sposób jednakowy.   Zgodnie  z  Ustawą –  Prawo zamówień 

publicznych  ustawy nie stosuje się do zamówień i konkursów, których wartość 

nie  przekracza  wyrażonej  w  złotych  równowartości  14.000euro.  W  latach 

poprzednich  pracownik  który  zajmuje  się  zaopatrzeniem  zwracał  się 

z  zapytaniem  o  ceny  aby  ocenić  które  materiały,  która  z  firm  proponuje 

w najkorzystniejszej  cenie.   W roku bieżącym takie zapytania skierowano do 

pięciu firm, Hurtowni „ZEMAR” ze  Szczecina, Hurtowni  „MIŚ”  z Koszalina, 
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Hurtowni  „TIDY” z  Koszalina, „ALMAKO”  Handel i Usługi z  Kołobrzegu, 

posiadający również sklep w Białogardzie oraz ABC MARIA  RYSZEWSKA   z 

Karlina. To, że są to hurtownie w innych miastach nie znaczy, że dodatkowo 

Urząd ponosi koszty związane z ich dowozem, decyduje cena artykułu, a firmy 

zobowiązują  się  do  ich  dostarczenia.  W  roku  bieżącym  nie  ma  podpisanej 

umowy z jednym sprzedawcą, materiały  biurowe kupowane są tam, gdzie są 

korzystniejsze  ceny.  Padło  również  pytanie,  czy  wszystkie  sklepy  na  terenie 

Gminy  są  jednakowo  traktowane,  chodziło  Panu  Piłkowskiemu  o  sklepy 

GS,,SCH”.  W  sklepach  Gminnej  Spółdzielni  nie  ma  generalnie  artykułów 

biurowych,  ale  kupowane  są  inne,  na  przykład  artykuły  potrzebne  do 

przeprowadzenia  drobnych  remontów  lub  napraw.  Podkreśliła,  że  wszystkie 

podmioty traktowane są jednakowo, a na pytanie, czy jest to zgodne z etyką Pan 

Piłkowski powinien odpowiedzieć sobie sam. 

Ad. 10

Po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki podziękował za przybycie i udział radnym 

oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1300 dokonał zamknięcia XXXIII 

sesji Rady Miejskiej w Karlinie.

Protokołowała:

Ilona Pyrtek-Safaryn
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	Protokół Nr XXXII/09 z XXXII sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu                 18 lutego 2009 roku został przyjęty w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.
	Ad. 2
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino przedstawił sprawozdanie o pracy Urzędu w okresie międzysesyjnym tj. od dnia                      30 stycznia do dnia 26 lutego 2009 roku (informacja załączona do protokołu).
	Ad. 3
	Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Rusiecki powiedział, że                  w porządku obrad jest punkt informacja o pracy Rady Powiatu Białogardzkiego, ale w dniu dzisiejszym również odbywa się sesja Rady Powiatu, nie przekazano informacji, czy radni będą obecni, być może po zakończeniu sesji                             w Białogardzie przyjadą do Karlina, wówczas punkt zostanie zrealizowany.  
	Ad. 4
	Pan Ryszard Augustyniak Prezes Karlińskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego zapoznał obecnych ze sprawozdaniem zarządu z działalności Spółki za rok 2008 (informacja załączona do protokołu).
	Informacja została przyjęta przez radnych bez uwag.
	Ad. 5
	Pani Grażyna Kogut Inspektor ds. Zasobów Lokalowych i Mieszkaniowych           w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie zapoznała obecnych z informacją na temat zasobów mieszkaniowych Gminy Karlino (informacja załączona do protokołu).
	Informacja została przyjęta bez uwag.
	Ad. 6a
	Skarbnik Miasta i Gminy Karlino Pani Krystyna Granat omówiła zmiany do budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2009 rok. Po dokonanych zmianach budżet zamyka się dochodami w wysokości 43.123.592,00zł, wydatkami                    w wysokości 47.240.795,17zł oraz deficytem w wysokości  4.117.203,17zł.
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2009 rok. 
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr XXXIII/307/09 została podjęta.
	Ad. 6b
	Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Dariusz Michalski przedstawił treść projektu uchwały. 
	Za podjęciem uchwały głosowało 13radnych, nie było głosów przeciwnych, 2 wstrzymało się od głosu. W wyniku jawnego głosowania uchwała                                 Nr XXXIII/308/09 została podjęta.
	Ad. 6c
	Pan Maciej Myczka Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlino omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym, trzech lokali użytkowych położonych na terenie miasta Karlino. Lokal o powierzchni 29,32m² położony w budynku nr 42 przy                  ul. Koszalińskiej w Karlinie – dz. nr 96/7 o pow. 128m² w obr. 005 m. Karlino, w celu prowadzenia Zakładu Cukierniczego, lokal nr 4 o pow. 49m² położony            w budynku nr 3 przy  ul. Traugutta w Karlinie – dz. nr 176/1 o pow. 375m²              w obr. 004 m. Karlino, w celu świadczenia usług weterynaryjnych oraz lokal            nr 7 o pow. 185,79m² położony w budynku nr 17 przy ul. Plac Jana Pawła II                 w Karlinie – dz. nr 159 o pow. 812m² w obr. 005m. Karlino,                                 z przeznaczeniem na siedzibę Komisariatu Policji w Karlinie.
	Pani Bogumiła Hałasa Wiceprzewodnicząca Rady przedstawiła zebranym treść projektu uchwały. 
	W wyniku jednomyślnego głosowania radnych uchwała Nr XXXIII/309/09 została podjęta.
	Ad. 7
	Pani Bożena Nadziejko Radna Rady Miejskiej w Karlinie złożyła na ręce przewodniczącego Rady interpelację w sprawie zamiany kolejności realizacji inwestycji o których wspominała na wcześniejszych posiedzeniach komisji Rady.
	Ad. 8
	Pan Waldemar Grażyński Radny Rady Miejskiej w Karlinie przypomniał, że na jednej z sesji wiosennych było zapewnienie, że budynek przy ulicy Szczecińskiej 37 zostanie rozebrany razem z budynkami przy ulicy Koszalińskiej po prawej stronie, chciałby się dowiedzieć dlaczego ten budynek nie został rozebrany i nadal szpeci.
	Pan Stanisław Spaleniak Radny Rady Miejskiej w Karlinie zwrócił się                z pytaniem, czy udział w partycypacji przyszłych najemców lokali mieszkalnych w nowych zasobach TBS od 10 – 30% czy te środki przepadają, czy można je odzyskać? Zapytał też, czy SA problemy w spłatach przez Wspólnoty Mieszkaniowe kredytów poręczonych przez Gminę?
	Pan Ryszard Augustyniak Prezes Karlińskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego odpowiedział, że jeśli chodzi o udział w partycypacji najemców to jest to rzeczywiście od 10 – 30% wysokość kwoty jest zawarta w umowie i jest tam również zapis, że partycypacja jest zwrotna przy wskazaniu następnego najemcy. KTBS jest zobowiązane do zwrotu w ciągu dwunastu miesięcy od rezygnacji, lub wcześniej, jeśli kolejny najemca dokona wpłaty, czyli może to być okres o wiele krótszy. Jeśli chodzi o spłaty kredytów zaciągniętych przez Wspólnoty Mieszkaniowe Nieruchomości są one spłacane na bieżąco nie można dopuścić do sytuacji, że Gmina byłaby pociągana do odpowiedzialności.
	Pan Tomasz Rusiecki poinformował radnych, ze 3 marca br. w Karlińskim Ośrodku Kultury o godzinie 14 - tej odbędzie się spotkanie w sprawie zbycia Spółki z o.o. ,,Energetyka Cieplna” w Karlinie i na potwierdzenie wręczył pisemne zawiadomienie o spotkaniu każdemu radnemu. Przypomniał też radnym  o obowiązku złożenia do dnia 30 kwietnia oświadczeń majątkowych, aby można było je przeanalizować i przesłać do Urzędu Skarbowego.
	Pan Robert Sabara Komendant Komisariatu Policji w Karlinie powiedział, że chciałby wrócić do swojego wystąpienia na sesji w dniu 30 stycznia br.            i wyjaśnić dlaczego towarzyszyło mu tak wiele emocji. Stwierdził, że jest człowiekiem, którego pewne zdarzenia bardzo denerwują, dlatego chciał wówczas naświetlić sytuacje, kiedy nie było reakcji, a przyzwolenie ze strony innych osób na zachowanie bardzo naganne. Podkreślił, że jego wystąpienie nie miało na celu obrażenie kogokolwiek, mówił o zdarzeniach bezosobowo,                   a chciał tylko zwrócić uwagę, że jeśli są jakieś problemy, to Policja nie zwalczy ich sama, ale przy udziale społeczeństwa może osiągnąć wiele. Jeśli faktycznie kogoś obraził, to przeprasza, ale chodziło tylko o naświetlenie sytuacji. Zwracając się do sołtysów zwrócił uwagę na fakt, że na terenie Gminy Karlino pojawiła się grupa Romów, którzy pod pretekstem handlu wchodzą na teren posesji lub do lokalu, a dwóch następnych kradnie. W dniu wczorajszym zdarzył się taki przypadek, że okradziona rodzina straciła ,,dorobek życia”. Prosił                  o uczulenie mieszkańców na taką sytuację i prosił o informację telefoniczną nawet anonimową, gdyby zauważano grupę Cyganów, wtedy będzie szansa, żeby policjanci przyjechali w porę i ich wylegitymowali. Poinformował obecnych, że Pani Barbara Świeczka Sołtys Sołectwa Zwartowo zorganizowała zebranie mieszkańców i zobowiązał się do udziału w takich zebraniach                                  w innych sołectwach. Zwrócił uwagę na fakt, że jest przemoc w szkole, bo jeśli dochodzi do sytuacji, że zostaje powieszone dziecko do góry nogami na kracie, to jest właśnie przemoc. Podkreślił, że cieszy go współpraca z Policją                         i zaangażowanie  Dyrektora Gimnazjum w Karlinie Pana Zbigniewa Pawlika. Jeszcze raz podkreślił, że w swoim wystąpieniu na sesji styczniowej chciał tylko zwrócić uwagę na trudną pracę policjantów, a nie chciał nikogo obrazić.
	Pani Barbara Świeczka Sołtys Sołectwa Zwartowo potwierdziła, że                                      w miejscowości Zwartowo odbyło się zebranie mieszkańców, podziękowała za wzięcie udziału Panu Markowi Lewandowskiemu zastępcy Burmistrza Miasta               i Gminy Karlino, Pani Danucie Butrym Dyrektorowi Karlińskiego Ośrodka Kultury, Panu Robertowi Sabara Komendantowi Komisariatu Policji Radnemu Panu Sławomirowi Kaczmarkowi oraz dzielnicowemu Panu Tomaszowi Piórkowskiemu. Powiedziała, że między innymi na zebraniu poruszono temat zdewastowanej wioski po pracach przy budowie kanalizacji, nie można ani przejść, ani przejechać. Problemem są również duże samochody ciężarowe. Dzieci do szkół są wożone o godzinie 820   i w czasie, kiedy jadą autobusy jest problem z wyminięciem się na drodze. Podziękowała Radnemu Panu Kaczmarkowi za upominki, które otrzymały osoby udzielające się we wsi, dbające bezinteresownie o świetlice i teren wokół niej. Dodała też, że takie spotkanie przydałoby się przed zakończeniem realizowanej inwestycji kanalizacyjnej.         
	Ad. 9
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino powiedział, że temat rozbiórki domu na ulicy Szczecińskiej 37 zostanie wyjaśniony na następnej sesji, zwłaszcza, że tego typu sprawami zajmuje się Zastępca Burmistrza Pan Lewandowski. Stwierdził też, że uwagi krytyczne, które były zgłaszane na posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa dotyczące Policji przyniosły spodziewany efekt. Ponad tydzień temu zostało zrobione przez funkcjonariusza Komisariatu Policji z Karlina zdjęcie samochodu, który został nieprawidłowo zaparkowany na chodniku przy ulicy Szczecińskiej, a ponieważ samochód należy do niego oczekuje na mandat. 
	Ad. 10
	Po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Miejskiej  w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki podziękował za przybycie i udział radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1300 dokonał zamknięcia XXXIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie.
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